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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 12 oktober 2023 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid  
de heer R.J. ’t Jong, secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 
 

AFWEZIG de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter 
 
   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom. De heer Van Rijn is met kennisgeving afwezig. 
Aansluitend aan het overleg vindt een informeel overleg met het managementteam van de ISD plaats. 
Besloten is agendapunt 8 niet te bespreken, omdat het onderzoek naar beschermd wonen nog niet is 
afgerond.  
Aan de agenda is bij agendapunt 9 toegevoegd: tarieven regiotaxi 2024.      

 
2.  Verslag dagelijks bestuur van 31 augustus 2023 
 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen. 
         
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken. Aantal toezeggingen komt naar 
verwachting in het informeel overleg met het managementteam van de ISD aan de orde.  
  
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2022 en 2023 

 
4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.  
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. Er staan geen onderwerpen open, 
waarover nog geen besluit is binnengekomen.    
 
5. Addendum Beleidsplan Schuldhulpverlening  
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken en gaat inhoudelijk akkoord.  
Het dagelijks bestuur stelt voor om de notitie op een aantal onderdelen aan te passen zodat helder is 
dat de insteek vanuit de wet is om geen overgangsregeling toe te passen en de insteek niet vanuit het 
financieel oogpunt is benaderd. Daarnaast is de vraag of de aantallen uit de bijlagen in de notitie 
opgenomen kunnen worden. Landelijk zijn er maar twee gemeenten die de overgangsregeling 
toepassen. Los staand van dit voorstel komt vanuit het dagelijks bestuur nog wel de behoefte om de 
samenhang met andere regelingen te bespreken; doen we met elkaar nog wel het juiste voor de juiste 
doelgroep.  



 2 

Secretaris geeft aan dat er landelijk steeds meer convenanten worden afgesloten, zodat de ISD 
steeds meer signalen krijgt voor de vroegsignalering en actie kan ondernemen. Binnenkort volgt de 
evaluatie vroegsignalering van de ISD Bollenstreek. Het aantal regelingen dat de ISD heeft is beperkt, 
gemeenten hebben via het minimabeleid meer mogelijkheden. Het is vooral belangrijk dat inwoners 
via de communicatie (ISD en gemeenten) goed en volledig geïnformeerd (blijven) worden over de 
regelingen. Het dagelijks bestuur vindt de ISD rubrieken met afbeeldingen dan ook belangrijk.  
Het dagelijks bestuur heeft besloten om akkoord te gaan met het voorstel met het addendum en geen 
overgangsregeling toe te passen.  Mocht één van de bestuurders dit alsnog willen, dan kan dit deze 
week aangegeven worden. De wethouder van Teylingen twijfelt om als nog de overgangsregeling toe 
te passen en komt daar nog op terug. (noot notulist: Ook Teylingen volgt het ambtelijk advies van zowel de ISD als de 

gemeenten om geen overgangsregeling toe te passen en bij de wet aan te sluiten) Het addendum gaat voor 
besluitvorming naar de raden toe.  
      
6. Energietoeslag 2023 deel 2  
De vraag is gesteld of het klopt dat inwoners alleen nog € 800,- kunnen ontvangen en hoe het staat 
met de doelgroep schulddienstverlening. Het klopt dat op basis van de Wet Energietoeslag 2023 de 
ISD alleen nog deel twee mag toekennen en dat is € 800,-.  
Net als bij de energietoeslag 2023 deel 1 komt ook de doelgroep schulddienstverlening in aanmerking. 
Het dagelijks bestuur stelt voor om ook nu weer een maatwerkbudget beschikbaar te stellen en vraagt 
inzicht In de doelgroep maatwerkbudget van de vorige keer. De ISD geeft aan dat dit voornamelijk 
chronisch zieken waren die hogere kosten hadden door hun ziekte/beperking. 
Het dagelijks bestuur heeft besloten om net de vorige keer een bedrag van totaal € 100.000 hiervoor 
te reserveren. Het dagelijks bestuur gaat akkoord met de energietoeslag 2023 deel 2. De ISD zorgt 
binnenkort voor de communicatie inclusief aandacht voor de doelgroep chronisch zieken en het 
maatwerkbudget. Op basis van het besluit van het dagelijks bestuur past de ISD de  
Uitvoeringsregels energietoeslag 2023-2 aan en zorgt voor de verplichte publicatie.  
 
7. Beheersbaar houden Zorguitgaven (communicatie raden en informeel sessie raden) 
Vanuit het dagelijks bestuur is een aantal vragen gesteld over HbH Light en p x q. Bij beiden is sprake 
van de signaleringsfunctie. Secretaris heeft het verschil uitgelegd tussen HbH light en indiceren op 
basis van p x q. HbH Light kan zowel bij schoon en leefbaar (resultaatafspraken) als bij p x q 
(urenindicatie) ingezet worden.  
Vanaf 1 april 2024 geldt voor hulp bij het huishouden p x q, dan is alleen nog sprake van urenindicatie. 
HbH Light betekent dat inwoners minder keer per maand hulp bij het huishouden hebben dan nu het 
geval is. Als we per 1 november 2023 HbH light invoeren dan geldt dit voor nieuwe indicaties en 
herindicaties. Vanaf 1 april 2024 start p x q  ook voor nieuwe indicaties en herindicaties.  
Het raadsmemo is voor nu alleen gebaseerd op basis van de besluiten die het dagelijks bestuur op  
31 augustus 2023 heeft genomen. Over de overige voorstellen uit de notitie zorguitgaven neemt het 
dagelijks bestuur later een besluit. De ISD past het raadsmemo aan en stuurt dit naar de bestuurders 
toe. Daarnaast zorgt  de ISD voor de communicatie over HbH Light en te zijne tijd over het indiceren 
op basis van p x q. 
 
8. Stand van zaken maatschappelijke Zorg en advies externe partij (onder voorbehoud)  
Het dagelijks bestuur heeft besloten om dit agendapunt van de agenda te halen. Het advies van de 
externe aprtij is ook nog niet beschikbaar.  
 
  
9. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 

 
Tarieven Regiotaxi 2024 
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken. Een aantal jaar terug heeft het dagelijks bestuur 
besloten een hoger tarief voor de eigen bijdrage te hanteren dan de overige gemeenten in Holland 
Rijnland. Het dagelijks bestuur kan nu besluiten om het huidige tarief te handhaven, een indexering 
toe te passen of een ander tarief te bepalen. De wethouder van Teylingen stelt voor om het tarief 
overeenkomstig de andere gemeenten in Holland Rijnland vast te stellen. De overige bestuurders 
hebben de voorkeur om net als voorgaande jaren de indexering toe te passen. Om het beleid voor de 
ISD gemeente gelijk te houden is besloten de jaarlijkse indicering toe te passen voor alle ISD 
gemeenten. De ISD gaat na hoeveel kilometers per jaar gereden worden via de Regiotaxi. (noot notulist: 

15 november 2023 per e-mail verstuurd) Volgend jaar kan het bestuur alsnog besluiten om voor 2025 een 
andere keuze te maken.  
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Rondvraag  

• Het dagelijks bestuur bespreekt intern het signaal over minder advertentiebudget voor ISD 
publicaties. Het dagelijks bestuur vindt deze publicaties juist wel belangrijk.  

• Het dagelijks bestuur heeft een voorbeeldcasus besproken. Over gebruikelijke zorg zijn afspraken 
gemaakt en die staan In de verordening. Het staat gemeenten altijd vrij om de verordening aan te 
passen en het beleid over gebruikelijke zorg aan te passen. Binnen de huidige verordening Wmo 
en het huidige beleid is het altijd mogelijk om de hardheidsclausule aan te passen. Soms staan 
‘mensen in eigen kracht zetten’ en ‘de menselijke maat’ haaks op elkaar en kan tot discussie 
leiden.  

• Eén van de wethouders heeft een klacht binnengekregen over de Tozo regeling. Deze klacht is 
ook bij de ISD bekend en die neemt de ISD in behandeling.  

• In het beleidsoverleg is over de uitvoering van de toeslagenaffaire gesproken. Daaruit is het 
advies gekomen om primair de taak bij Voor ieder 1 te leggen en de financiële uitvoering en 
administratie, net als Pgb Jeugd, bij de ISD. Dit voorstel wordt tussen ambtelijk HLT/ Noordwijk en 
de ISD verder uitgewerkt. De ISD vindt het belangrijk dat er een kader komt en dat is er nu niet. 
Handvatten zijn  gewenst. Vanuit het dagelijks bestuur wordt de optie van een escalatietafel 
voorgesteld, zodat alle partijen inclusief de ISD daarbij betrokken zijn. Hoe verder wordt later 
besproken In het dagelijks bestuur.  

• Per 1 januari 2024 start een aantal nieuwe aanbestedingen bij de ISD. Het dagelijks bestuur vindt 
het belangrijk om emissieonderdelen In het bestek op te nemen.  

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 29 november 2023 
 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ’t Jong 
 
 
 

 


